
 

Kort verslag Commissie II 11 januari 2024 Pagina 1 van 2 

Gemeente Nijkerk – Kort verslag vergadering raadscommissie II van 11 januari 2024 
 
Aanvang 20.00 uur, Bedrijfsrestaurant Stadhuis Nijkerk 
 
Aanwezig: de voorzitter: F. Laghmouchi; de commissiegriffier: F.J.A. Meijer-de Leeuw; de leden: P.C.J. 
Collignon (De Lokale Partij), P.O.G. Hegeman-Mekking (ChristenUnie-SGP), J.J.W. Hofman (CDA), D.D.O. 
Post (De Lokale Partij), J. van Putten (ChristenUnie-SGP), M.C. van der Stelt (VVD), M. van Veen (PRO21), 
P.M. van de Weijer-Feuerstein (CDA), M. Willems (VVD). Namens het college is aanwezig: burgemeester 
G.D. Renkema en als ambtelijke ondersteuning C. Mulder (agendapunt 3). 
 
1. Opening en vaststelling van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Langetermijnagenda 
Er zijn geen opmerkingen over de stand van zaken van de onderwerpen, openstaande moties en 
toezeggingen. Hiermee zijn de wijzigingen in de teksten en de voorgestelde afdoeningen vastgesteld. 
 
3. Strategisch communicatieplan 
De bespreking vindt plaats aan de hand van de door het college gestelde vragen in de consultatienotitie. 
Hierbij geven de commissieleden hun reactie en stellen zij vragen aan elkaar en aan de portefeuillehouder. 
 
De commissieleden geven allereerst aan blij te zijn dat er nu een concept Strategisch communicatieplan ligt, 
waarover ze overwegend positief zijn.  
 
Het plan voldoet volgens de commissieleden aan wat de raad in de motie aan het college heeft gevraagd. 
Ook in de beschreven ambitie kunnen zij zich vinden. Aangegeven wordt dat het belangrijk is dat dit plan 
straks ook daadwerkelijk wordt geborgd in en uitgevoerd door de organisatie. Hierbij wordt uitgebreid 
gesproken over de vraag wie er voor verantwoordelijk is dat dit goed gebeurt. Ook geven de commissieleden 
aan benieuwd te zijn naar het uitvoeringsplan. 
 
De commissieleden geven verder aan het belangrijk te vinden dat de communicatie wordt afgestemd op de 
verschillende doelgroepen en ook dat het van belang is dat de verschillende afdelingen onderling met elkaar 
het een en ander afstemmen, zodat er op een eenduidige wijze wordt gecommuniceerd. In dit kader wordt 
benoemd dat de doelgroepen laaggeletterden en ouderen worden gemist in het plan. Burgemeester 
Renkema geeft aan dat deze zullen worden toegevoegd. 
 
Wat betreft de communicatieaanpak wordt onder meer aangegeven dat het van belang is dat er goed wordt 
geluisterd naar inwoners, zodat zij zich gehoord voelen en serieus genomen. Verder wordt hierbij gesproken 
over het benodigde budget en de ambtelijke capaciteit. 
 
Over de manier waarop de verbinding wordt gelegd met participatie geven de commissieleden aan dat dit op 
zich logisch is. Verder wordt gesproken over het belang dat bij participatie vooraf aan inwoners duidelijk 
wordt gemaakt in welke mate zij kunnen participeren en wat er met hun inbreng wordt gedaan. 
 
Als aandachtspunten en suggesties worden onder meer de volgende zaken meegeven aan het college: 
- zorg voor een goede, tijdige en actieve interne communicatie (richting raad en tussen afdelingen); 
- het opnemen van de website www.ishetb1.nl in de communicatietoolbox; 
- neem een begrippenlijst op in het plan; 
- neem de raad goed mee in het vervolgproces (o.a. tijdig aangeven als er budget nodig is voor de 

uitvoering); 
- besteed meer aandacht aan de communicatieparagraaf in de beleidsstukken; 
- neem explicieter in het communicatieplan op hoe kan worden gezorgd dat er daadwerkelijk wordt 

geluisterd naar inwoners en dat zij zich gehoord voelen. 
 
De voorzitter concludeert dat er voldoende over het concept Strategisch communicatieplan is gesproken. 
Het college zal de inbreng van vanavond meenemen bij de uitwerking van het definitieve plan en dit naar 
verwachting uiterlijk begin februari vaststellen.  
 
4. Regionale samenwerking 
Er zijn geen mededelingen. 
 

http://www.ishetb1.nl/
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5. Mededelingen van raad en college 
Er zijn geen mededelingen. 

  
6. Sluiting  
De vergadering wordt om 21.25 uur gesloten. 
 
Opgesteld te Nijkerk op 25 januari 2024. 
 
De commissiegriffier,  De voorzitter, 
 
 
 
F.J.A. Meijer-de Leeuw F. Laghmouchi 


